
Referat mai 2016 
 
1. Val av mötets ordförande 
 Espen 
2. Val av mötets sekreterare 
 Espen 
3. Val av mötets justerade, att jämte ordförande justera protokollet 
 Raymond og Bjørn 
4. Mötet behörigt utlyst 
 Ja, men Bjørn ikke fått epost. 
5. Verksamhetsberättelse 2015-2016 
 Annika ut och Krister (sekretær) inn 
 Bestemt at diket skal lukkes med lemmer. 
 Kontroll av flytebryggens kjettinger (Krister sjekker med SF Pontona) 
 Minner om bryggebakken skal være tømt for båter innen 1. juni 
 Viktig at alle rydder (stedar) etter seg slik at det blir hyggelig for alle 
6. Ekonomisk berättelse 
 Roger og Raymond la fram regnskapet. 
7. Revisorernas berättelse 
 Alt I orden 
8. Frågan om ansvarsfrihet 
 Ja 
9. Stadgar 
 ingen justeringer 
10. Val før perioden enligt stadgarna 
 Janne la fram om sitt jobb. Espen ble valgt for 2 nye år. 
11. Årsavgift och medlemsavgifter 
Ingen justering, men styret ser om avgiften bør senkes pga høy egenkapital i foreningen 
12. Arbeidsdagar: Vi fordeler oss på grupper som selv avtaler og tar ansvar. 
 Skure flytebryggen med sitronsyre: Kjell + Roger 

Skure innerbryggen med sitronsyre: Raymond + Bjørn 
 Olja flytbryggen: Pontus + Janne 

Olja innerbryggen og gå over med sandpapir: Johan + Christer 
 Lager lemmer til diket: Ingvar + Espen 
Dere som ikke har fått meldt dere på til en oppgave gjør avtaler med de andre! Stranden og 
bryggbakken bør også ryddes 
13. Justering av platser 

Ingen justeringer (se egen liste) 
14. Inkommna motioner 
 Ingen 
15. Bryggfest och klubbmästare 
 Første lørdag i august. Hvis noen føler ansvar så ta ansvar! 
16. Ôvriga frågor 
 Ingen 
 
Ønsker alle en god sommer og passé på og ha det hyggelig. 
 
Espen og styret 
 
 


